
Protokół Nr 43/2014 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 1 października 2014 r. godz. 14.00 – 14.25. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektu uchwały  

na sesję RM w dniu 2 października  

2014 r. w sprawie: 

 

- utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, Rady 

Powiatu Ostrowieckiego i Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego oraz w 

wyborach Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (pkt V poz. 3) 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, Rady Powiatu 

Ostrowieckiego i Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego oraz w wyborach 

Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

- sprostowania oczywistej omyłki  

w uchwale Nr LVIII/109/2014 Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z dnia 18 lipca 2014 r. zmieniającej 

podział miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze w 

wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (pkt V poz. 4) 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego, Rady Powiatu 

Ostrowieckiego i Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego oraz w wyborach 

Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu). 

 

- ustanowienia Programu „Ostrowiecka 

Rodzina 3+” oraz szczegółowych 

warunków jego realizacji (pkt V poz. 5). 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej – S. Fiolik poinformował, że przy 

tworzeniu programu oparto się  

na ogólnopolskiej Karcie Dużej Rodziny. 

Ulgi mogą być stosowane przez jednostki 

samorządowe, jak również przez podmioty 

prywatne. W ciągu miesiąca od wejścia  

w życie przedmiotowej uchwały, Prezydent 

Miasta podpisze zarządzenie o wzorze 

porozumienia z przedsiębiorcami, 
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dotyczącego stosowania ulg wobec rodzin 

wielodzietnych. Ponadto, Dyrektor S. Fiolik 

poinformował, że na dzień dzisiejszy  

do MOPS trafiły pisma od trzech jednostek 

gminnych, które będą stosowały 

przedmiotowe ulgi. 

Radny D. Kaszuba zwrócił uwagę,  

że w innych miastach, jak np. w Łodzi ulgi  

są zawężone jedynie do mieszkańców 

zamieszkujących daną gminę. 

Przypomniał również, że planowane jest 

wprowadzenie ulg w opłatach śmieciowych. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie 

był już przedmiotem obrad Komisji 

Samorządowej. 

Prezydent Miasta – J. Wilczyński stwierdził, 

że Gmina Ostrowiec Świętokrzyski tym 

programem wpisuje się  w ogólnopolską 

dyskusję dotyczącą ulg dla rodzin 

wielodzietnych.  Temat ten jednak nie jest 

łatwy do realizacji, szczególnie w przypadku 

ulg stosowanych przez przedsiębiorców. 

Przewodniczący Rady Miasta –  

J. W. Kotasiak stwierdził, że do jednostek,  

o których mowa w §5 można byłoby zaliczyć: 

BWA, MCK, MPK, MOSiR i zwrócił się  

z zapytaniem, jak duże ulgi mogłyby być 

stosowane wobec rodzin wielodzietnych. 

Dyrektor MOPS – S. Fiolik odpowiedział,  

że na obecnym etapie jedynie 3 jednostki 

samorządowe poinformowały o możliwości 

stosowania ulg i wyraził nadzieję,  

że przedsiębiorcy będą chcieli pochwalić się 

logiem Programu „Ostrowiecka Rodzina 3+”. 

Prezydent J. Wilczyński zwrócił, uwagę, że 

na mocy porozumienia przedsiębiorca 

wystawi gminie rachunek. 

Skarbnik Miasta – E. Pichór zwróciła uwagę, 

że niektóre jednostki, jak np. MOSiR stosują 

już przedmiotowe ulgi. 

Dyrektor MOPS – S. Fiolik stwierdził,  

że rodzin, o których mowa w Programie jest 

mniej, niż zakładano, gdyż od czerwca  

o wydanie karty do MOPS zwróciło się 

jedynie 77 rodzin. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

 w sprawie ustanowienia Programu 
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„Ostrowiecka Rodzina 3+”  

oraz szczegółowych warunków jego 

realizacji (projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu). 

 

 II. Sprawozdanie opisowe z realizacji 

budżetu miasta Ostrowca Świę-

tokrzyskiego za I półrocze 2014 r. 

 

Prezydent J. Wilczyński poinformował,  

że wpłynęła pozytywna opinia Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie przedmiotowego 

sprawozdania. 

Skarbnik Miasta – E. Pichór poinformowała, 

że sprawozdanie to przekazywane jest Radzie 

Miasta w celach informacyjnych i nie podlega 

ono głosowaniu. 

Radna H. Sławek zauważyła, że narastają 

zobowiązania Gminy wobec spółdzielni 

mieszkaniowych. 

Prezydent J. Wilczyński stwierdził,  

że od spółdzielni mieszkaniowych wpływają 

pisma w przedmiotowej sprawie, jednak jego 

zdaniem budowa nowych lokali socjalnych  

nie rozwiąże problemu. 

 

 Członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu przyjęli do wiadomości 

sprawozdanie opisowe z realizacji budżetu 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

za I półrocze 2014 r. (informacja  

w załączeniu do protokołu). 

 

III. Sprawy różne nie zgłoszono 
 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 

Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 

mgr Anna Krakowiak             Przewodniczący Komisji 

 

                  mgr Maciej Kuszewski           


